
 
 

 

MEMORIE VAN ANTWOORD 

------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Memorie van Antwoord m.b.t. gestelde vóórvragen ex. artikel 10 van de 
“Verordening op de raadscommissies en beeldvormende-, informatieve- en 
opiniërende bijeenkomsten Beekdaelen 2023” van de raadsfractie Beekdaelen 
Lokaal  ten aanzien van het agendapunt B.3 Raadsvoorstel inzake: 
"Economische visie 2025 - 2040"  ter behandeling in de raadscommissie FLO  
van 15 mei 2025 

 
Vraag 1: 
Heeft de aankomende provinciale omgevingsvisie (POVI) invloed op deze 
economische visie 
 
Antwoord: 
De POVI wordt -volgens planning- voor zienswijze vrijgegeven op 23 mei as. In 
hoeverre deze invloed zal hebben op de economische visie is derhalve nog niet te 
zeggen. Wel kan gesteld worden dat binnen de economische visie nadrukkelijk 
gekeken is naar landelijke, provinciale en lokale beleidsontwikkelingen en opgaven.  
 
 
Vraag 2: 
De digitale energietransitie zal de regio ingrijpend veranderen. Beekdelen zet in op 
stimuleren van energieopwekking en besparingen. Inwoners van de regio zullen 
steeds meer betrokken worden bij projecten die bijdragen aan neutrale CO2 
toekomst. 
 
Is het college het ermee eens dat juist de burgers op dit moment afhaken door 
allerlei regelgeving van de overheid en investeringen op transitie/besparing 
achterblijven in de ontwikkelingen van energietransitie en wat betekent dit voor het 
gestelde doel? 
 
Antwoord: 
Iedere burger heeft zijn eigen beweegreden om te verduurzamen of juist niet. 
Regelgeving en investeringen kunnen soms als belemmerend worden ervaren. Om 
inwoners te ondersteunen, worden acties uitgevoerd zoals het Isolatieproject en de 



inzet van energiecoaches met de Energiecoöperatie ImpulZ. Ten aanzien van de 
energieopwekking is er door diverse problemen (o.a. netcongestie) en landelijke 
beleidsinterventies (saldering) een achterstand in realisatie zichtbaar.  
 
Vraag 3: 
De transitie naar een meer duurzamere Landbouw heeft een grote invloed op het 
lokale landschap en heeft gevolgen voor de manier waarop gronden gebruikt 
worden. In Beekdaelen kan dit leiden tot nieuwe vormen van landbouw en het 
combineren van agrarische activiteiten met recreatie en zorg. 
 
Is het, het college op dit moment bekend of er zgn. “Stoppers” zijn in Beekdaelen of 
dat agrarische bedrijven juist willen innoveren? 
 
Antwoord: 
In de afgelopen jaren hebben meerdere bedrijven veehouderij-activiteiten 
afgebouwd of zelfs beëindigd. Veelal komt hier akkerbouw voor in de plaats. 
Ook in de fruitteeltsector is een afbouw en omzetting naar akkerbouw gaande. 
Echter doorontwikkeling en groei van bedrijven komt ook voor. 
Zo heeft een aantal bedrijven zich de afgelopen jaren gespecialiseerd in akkerbouw 
en is daarbij ook een groei in omvang door gemaakt. 
Daarnaast zien we een beweging richting natuurinclusieve landbouw en is ook een 
thema als landbouw en zorg (zorgboerderijen) in Beekdaelen in opmars. Van de 
landelijke beëindigingsregelingen (LBV) wordt in Beekdaelen, voor zover ons bekend, 
nauwelijks gebruikt gemaakt (tot nu toe mogelijk één bedrijf). 
 
 
Vraag 4: 
Bedrijventerrein Roode Beek is inmiddels ontwikkeld tot een kleinschalige 
bedrijfslocatie. 
 
Bedoelt u hier niet dat het nog ontwikkeld moet worden en zo ja wanneer gaat dit 
plaats vinden? 
 
Antwoord: 
Hier wordt inderdaad het toekomstbeeld bedoeld dat er op deze locatie een 
bedrijventerrein is ontwikkeld. Dit zal in ieder geval vóór 2040 moeten plaatsvinden. 


